
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-27, § 11 

 

 Tid Tisdagen den 27 augusti 2013 kl 17.00- 17.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 3 september 2013 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  

Sonny Österman (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Petter Krönmark (M) för Elisabeth Svensson (C) 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (FP)  § 11-13 

Martin Engman (S) 

Emilia Bjuggren (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Carina Jonsson, Christine 

Oljelund, Daniel Öhman, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, och Pontus Werlinder.  

Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren Erica 

Närlinge. Personalföreträdaren Birgitta Andersson, Rolf Bodin och Reza Etemad 

närvarade §§ 1-9 samt §§ 11-13 

 



  

 
 § 11 

Upprustning av Vanadisbadet. Förslag till genomförandebeslut 
Dnr 4.2.1-321/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets förslag till upprustning av 

 Vanadisbadets bassängdelar med tillhörande teknik- och omklädningsutrymmen 

 inför sommarsäsongen 2014, till en sammanlagd investeringsutgift om högst 

 53,0 mnkr.  

 

2 Fastighetsnämnden överlämnar ärendet till kommunfullmäktige för beslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 29 juli 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson m.fl. (M),

 Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) föreslår (se beslutet).  

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) föreslår att fastighetsnämnden 

 beslutar enligt följande: 

 

 Att godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

 Att arbetet med Vanadisbadet kompletteras med en bredare samrådsgrupp  

 

 Att därutöver anföra 

 

 Vanadissluttningen har historiskt varit den betydelsefull del av Sveavägens 

 stråkkvaliteter, mellan city och Brunnsviken. Detta har varit en planerad 

 utveckling redan sedan 1700-talet och stärktes i Lindhagenplanen. Men sedan 

 50-talet har detta allt mer förlorats då bilismen brett ut sig i stadsrummet. 

 

 Det är mycket välkommet att Vanadisbadet nu ska få återhämtas, men i detta 

 arbete bör kompletteras av ett bredare grepp kring området i sin helhet. Hur kan 

 exempelvis Vanadisområdet bidra till att stärka Sveavägens kopplingar till 

 Brunnsviken? Detta för att knyta samman grönområden och tillgängliga för 

 medborgarna. Därför bör arbetet med Vanadisbadet kompletteras med en 

 samrådsgrupp bestående av aktörer med insyn och påverkan på det området. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Peter Jönsson m.fl. (M), Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 



  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) 

enligt följande: 

 

 2008 gick alliansens dåvarande finansborgaråd ut tillsammans med 

 idrottsborgarrådet och utlovade storslagna planer för det nya Vanadisbadet. 

 

 Åren gick men ingenting hände… 

 

 Vi välkomnar om badet nu äntligen kan upprustas så att det går att använda! 

 Samtidigt beklagar vi att majoriteten inte förmådde ta det helhetsgrepp om 

 området på det sätt som man gick ut och utlovade 2008. Risken är uppenbar att 

 denna upprustning blir ett provisorium under mycket lång tid. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


